

030

Etobicoke North

Population: 118,045

Consisting of that part of the City of Toronto described as follows: commencing at the intersection of the northerly limit of said city with the Humber River; thence generally southerly along said river to the easterly production of Dixon Road; thence westerly along said production and Dixon Road to Martin Grove Road; thence southerly along said road to Eglinton Avenue West; thence westerly along said avenue and Highway No. 427 to Highway No. 401; thence southwesterly along said highway to the westerly limit of the City of Toronto; thence northerly and easterly along the westerly and northerly limits of said city to the point of commencement.

030

Etobicoke-Nord

Population : 118 045

Comprend la partie de la ville de Toronto décrite comme suit : commençant à l'intersection de la limite nord de ladite ville et de la rivière Humber; de là généralement vers le sud suivant ladite rivière jusqu'au prolongement vers l'est du chemin Dixon; de là vers l'ouest suivant ledit prolongement et le chemin Dixon jusqu'au chemin Martin Grove; de là vers le sud suivant ledit chemin jusqu'à l'avenue Eglinton Ouest; de là vers l'ouest suivant ladite avenue et l'autoroute n° 427 jusqu'à l'autoroute n° 401; de là vers le sud-ouest suivant ladite autoroute jusqu'à la limite ouest de la ville de Toronto; de là vers le nord et l'est suivant les limites ouest et nord de ladite ville jusqu'au point de départ.